
PROTOKÓŁ  Nr LIV/17 
z posiedzenia Sesji Rady Miejskiej w Chęcinach odbytego w dniu  

29 listopada 2017 roku w budynku Europejskiego Centrum Edukacji Geologicznej  
              w Korzecku 

 
              

Rada rozpoczęła obrady o godz. 10,15. Obradom przewodniczyła Przewodnicząca Rady 
Miejskiej  radna Danuta Mochocka. 
 Spoza Rady Miejskiej w posiedzeniu uczestniczyli: 
W-ce Przewodniczący Rady Powiatu Kieleckiego, Pan Ryszard Barwinek 
Burmistrz Gminy i Miasta, Pan Robert Jaworski 
Z-ca Burmistrza Gminy i Miasta, Pan Mariusz Nowak 
Skarbnik Gminy i Miasta, Pani Jadwiga Sinkiewicz 
kierownictwo Urzędu Gminy i Miasta, kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy,  
sołtysi               i przewodniczący Zarządów Osiedlowych 

 
Po dopełnieniu  ceremonii powitalnych, przystępując do zasadniczej i formalnej części 

posiedzenia,  Przewodnicząca Rady stwierdziła na podstawie załączonej listy obecności w 
posiedzeniu uczestniczy pełny ustawowy skład Rady Miejskiej. Oznacza to, iż posiedzenie jest 
prawomocne do podejmowania obowiązujących uchwał  i postanowień. 

W toku dalszej części obrad, Przewodnicząca Rady wskazując na przekazaną 
w zaproszeniach na dzisiejsze posiedzenie zarówno radnym jak również przewodniczącym 
jednostek pomocniczych Gminy tematykę sesji, przypomniała zebranym, iż obrady sesji są 
nagrywane, a proponowany porządek dzisiejszych obrad obejmuje następująca tematykę: 

 
1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 
2. Akceptacja treści protokołów z obrad Sesji Rady z dnia 30.10.2017r. 
3. Sprawozdanie Burmistrza GiM z działalności za okres między sesjami. 
4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

a/ wprowadzenia zmian w budżecie gminy i miasta na 2017r. – druk nr 1 
b/ zmiany uchwały Rady Miejskiej Nr 239/XXXVIII/16 z dnia 20.12.2016r. w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej GiM Chęciny na lata 2017-2022 – druk nr 2 
c/ zmiany uchwały Rady Miejskiej Nr 234/XXXVIII/16 z dnia 20.12.2016r. w sprawie 

określenia stawek dotacji przedmiotowej dla zakładu budżetowego gminy Chęciny  – 
druk nr 3 

d/ określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2018 rok – druk nr 4 
e/ określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych – druk nr 5 
f/ dopuszczenia zapłaty podatków stanowiących dochody budżetu Gminy Chęciny 

instrumentem płatniczym – druk nr 6 
g/ zawarcia porozumienia międzygminnego o wspólnym przygotowaniu                           

i przeprowadzeniu postępowań o udzielenie zamówień publicznych na zakup              
i świadczenie usług dystrybucji energii elektrycznej w ramach Grupy Zakupowej 
Energii Elektrycznej  - druk nr 7 

h/ ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach 
wsparcia udzielających schronienia osobom tego pozbawionym – druk nr 8 

i/ uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2018 na terenie Gminy 
Chęciny – druk nr 9 

j/ nadania nazwy ulicy na terenie miasta Chęciny obr. 01 – druk nr 10 
k/ wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości  - druk nr 11 
l/ przyjęcia projektu zmiany uchwały Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego Nr 

XXVI/371/16 z dnia 26.09.2016r. w sprawie utworzenia Chęcińsko-Kieleckiego Parku 
Krajobrazowego  - druk nr 12 

  ł/ stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Chęcinach            
w Szkołę Podstawową im Jana Kochanowskiego w Chęcinach  - druk nr 13 

m/ stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Wolicy w Szkołę 
Podstawową w Wolicy  - druk nr 14 



n/ stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej         
w Łukowej w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Łukowej – druk nr 15 

o/ stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej      
w Tokarni w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Tokarni – druk nr 16 

p/ stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im 
gen. Stanisława Skalskiego w Polichnie w ośmioletnią Szkołę Podstawową im gen. 
Stanisława Skalskiego w Polichnie – druk nr 17 

q/ stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej                   
w Bolminie w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Bolminie – druk nr 18 

r/ stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej                   
w Starochęcinach w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Starochęcinach – druk nr 19 

s/ rozpatrzenia skargi na działalność organu gminy  – druk nr 20 
5. Rozpatrzenie wniosków w sprawie; 

a/ nie korzystania z prawa obniżenia średniej ceny skupu żyta, stanowiącej podstawę 
naliczenia stawki podatku rolnego na 2018r – druk nr 21 

b/ nie korzystania z prawa obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna, stanowiącej 
podstawę naliczenia stawki podatku leśnego na 2018r – druk nr 22 

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Chęciny w roku szkolnym 
2016/2017. 

7. Wnioski i zapytania radnych oraz przewodniczących jednostek pomocniczych gminy. 
8. Udzielenie odpowiedzi na wnioski i zapytania. 
9. Zamknięcie sesji obrad. 
 
        W związku z brakiem uwag i wniosków do przedstawionego porządku posiedzenia, 

Przewodnicząca obrad zarządziła przeprowadzenie głosowania jawnego, w wyniku, którego 

porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

ad. 2 
Przewodnicząca Rady potwierdzając fakt, iż nikt z radnych nie wniósł uwag i zastrzeżeń 

do treści udostępnionego na BIP-ie i w  Biurze Rady protokołu obrazującego przebieg obrad Rady 
Miejskiej w dniu 30 października 2017r. – zarządziła przeprowadzenie głosowania jawnego 
w wyniku, którego protokoł,      o których mowa został przyjęty większością głosów (przy 1 
głosie sprzeciwu – radny Tomasz Dulny, braku głosów wstrzymujących i 14 głosów „za”). 

 
ad. 3 
       Z treścią informacji obrazującej zakres realizowanych przez Gminę w okresie między sesjami 
zapoznał zebranych Burmistrz GiM Pan Robert Jaworski.  
(przedstawiona informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu jak również pełna jej treść jest 
zawarta na płycie CD stanowiącej załącznik do protokołu).  
 
ad. 4 
        Kontynuując obrady, przystąpiono do rozpatrywania zgodnie z przyjętym porządkiem obrad, 
projektów uchwał w brzmieniu oznaczonym w odpowiednich drukach, których pełną treść łącznie       
z przedstawionymi uzasadnieniami otrzymali wszyscy radni oraz zaproszeni sołtysi                             
i przewodniczący zarządów osiedlowych. (oznaczone druki projektów uchwał stanowią załącznik do 
niniejszego protokołu). 
        Przewodnicząca Rady przed przystąpieniem do rozpatrywania każdego projektu uchwały 
przedstawiała zebranym wypracowane przez Komisje wnioski i opinie w tym zakresie, pytając 
jednocześnie czy w odniesieniu do każdego z rozpatrywanych projektów są zapytania, uwagi lub 
wnioski. 
 
a/ Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy i miasta na 2017rok – 
druk nr 1 z poprawkami - z uwzględnieniem wprowadzonych i omówionych na wspólnym 
posiedzeniu wszystkich Komisji Rady poprawek, którego pełną treść otrzymali wszyscy radni oraz 
poprawkami omówionymi przez Panią Skarbnik bezpośrednio przed posiedzeniem Rady. 
             Przewodnicząca Rady wskazując na brak zgłoszeń do dyskusji w tym temacie                   
i pozytywne zaopiniowanie większością głosów tego projektu przez wszystkie Komisje 



Rady, zarządziła przeprowadzenie głosowania jawnego, w wyniku którego projekt o którym mowa 
został przyjęty jednogłośnie. Uchwała ta oznaczona Nr 337/LIV/17 stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
b/ Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej Nr 239/XXXVIII/16 z dnia 20 
grudnia 2016r.  w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chęciny na lata 2017-
2022 – druk nr 2 z uwzględnionymi poprawkami wynikającymi z wprowadzonych zmian w uchwale 
budżetowej w części dot. zadań inwestycyjno-remontowych, którego pełną treść po omówieniu na 
wspólnym posiedzeniu Komisji, wszyscy radni otrzymali 
          Przewodnicząca Rady poinformowała, iż przedmiotowy projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany większością głosów przez wszystkie Komisje Rady, a wskazując na brak zgłoszeń 
do dyskusji w tym temacie, zarządziła przeprowadzenie głosowania jawnego, w wyniku, którego 
analizowany projekt został przyjęty jednogłośnie.  Przyjęta Uchwała oznaczona Nr 338/LIV/17 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
c/ Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Chęcinach Nr 
234/XXXVIII/16 z dnia 20.12.2016r. w sprawie określenia stawek dotacji przedmiotowej dla 
zakładu budżetowego Gminy Chęciny – druk nr 3 

Przewodnicząca Rady, wskazując na brak zgłoszeń do dyskusji w tym temacie, 
poinformowała, że projekt w/w uchwały został pozytywnie zaopiniowany większością głosów przez 
wszystkie Komisje Rady, a następnie zarządziła przeprowadzenie głosowania jawnego w wyniku, 
którego analizowany projekt uchwały został przyjęty większością głosów (spośród 15 radnych 
uczestniczących w obradach                i głosowaniu, „za” przyjęciem uchwały głosowało 14 
radnych, głosów przeciwnych nie było, a 1 radny – Pan Tomasz Dulny – wstrzymał się od głosu). 
Uchwała ta oznaczona Nr 339/LIV/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
d/ Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 
2018r. – druk nr 4 
           Przewodnicząca Rady wskazując na brak zgłoszeń do podjęcia dyskusji  w analizowanej 
sprawie, poinformowała, iż przedmiotowy projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 
większością głosów przez wszystkie Komisje Rady, a następnie zarządziła przeprowadzenie 
głosowania jawnego, w wyniku, którego analizowany projekt został przyjęty jednogłośnie.  
Przyjęta Uchwała oznaczona Nr 340/LIV/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
e/ Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych na 2018 r.  – druk nr 5 
          Przewodnicząca Rady poinformowała, iż przedmiotowy projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany większością głosów przez wszystkie Komisje Rady, a wskazując na brak zgłoszeń 
do dyskusji w tym temacie, zarządziła przeprowadzenie głosowania jawnego, w wyniku, którego 
analizowany projekt został przyjęty jednogłośnie.  Przyjęta Uchwała oznaczona Nr 341/LIV/17 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
f/ Projekt uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków stanowiących dochody 

budżetu Gminy Chęciny instrumentem płatniczym – druk nr 6 
Przewodnicząca Rady wskazując na brak zgłoszeń do podjęcia dyskusji  w analizowanej 

sprawie, poinformowała, iż przedmiotowy projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 
większością głosów przez wszystkie Komisje Rady, a następnie zarządziła przeprowadzenie 
głosowania jawnego, w wyniku, którego analizowany projekt został przyjęty większością głosów 
(spośród 15 radnych uczestniczących w obradach  i głosowaniu, „za” przyjęciem uchwały 
głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych nie było, a 1 radny – Pan Jerzy Kubecki – wstrzymał 
się od głosu). Uchwała ta oznaczona Nr 342/LIV/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
g/  Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego o wspólnym 
przygotowaniu i przeprowadzeniu postępowań o udzielenie zamówień publicznych na 
zakup i świadczenie usług dystrybucji energii elektrycznej w ramach Grupy Zakupowej 
Energii Elektrycznej  - druk nr 7 
          Przewodnicząca Rady poinformowała, iż przedmiotowy projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany większością głosów przez wszystkie Komisje Rady, a wskazując na brak zgłoszeń 
do dyskusji w tym temacie, zarządziła przeprowadzenie głosowania jawnego, w wyniku, którego 
analizowany projekt został przyjęty jednogłośnie.  Przyjęta Uchwała oznaczona Nr 343/LIV/17 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 



h/ Projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 
pobyt w ośrodkach wsparcia udzielających schronienia osobom tego pozbawionym – druk 
nr 8 
          Przewodnicząca Rady poinformowała, iż przedmiotowy projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany wszystkie Komisje Rady, a wskazując na brak zgłoszeń do dyskusji w tym temacie, 
zarządziła przeprowadzenie głosowania jawnego, w wyniku, którego analizowany projekt został 
przyjęty jednogłośnie.  Przyjęta Uchwała oznaczona Nr 344/LIV/17 stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
i/ Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2018 na terenie Gminy 
Chęciny – druk nr 9 
          Przewodnicząca Rady poinformowała, iż przedmiotowy projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany wszystkie Komisje Rady, a wskazując na brak zgłoszeń do dyskusji w tym temacie, 
zarządziła przeprowadzenie głosowania jawnego, w wyniku, którego analizowany projekt został 
przyjęty jednogłośnie.  Przyjęta Uchwała oznaczona Nr 345/LIV/17 stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
j/ Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta Chęciny obr. 01 – druk 
nr 10 
          Przewodnicząca Rady poinformowała, iż przedmiotowy projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany wszystkie Komisje Rady, a wskazując na brak zgłoszeń do dyskusji w tym temacie, 
zarządziła przeprowadzenie głosowania jawnego, w wyniku, którego analizowany projekt został 
przyjęty jednogłośnie.  Przyjęta Uchwała oznaczona Nr 346/LIV/17 stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
k/ Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości  - druk nr 11 

          Przewodnicząca Rady poinformowała, iż przedmiotowy projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany większością głosów przez wszystkie Komisje Rady, a wskazując na 
brak zgłoszeń do dyskusji w tym temacie, zarządziła przeprowadzenie głosowania jawnego, w 
wyniku, którego analizowany projekt został przyjęty większością głosów (spośród 15 radnych 
uczestniczących w obradach                    i głosowaniu, „za” przyjęciem uchwały głosowało 14 
radnych, głosów przeciwnych nie było, a 1 radny – Pan Tomasz Dulny – wstrzymał się od głosu). 
Uchwała ta oznaczona Nr 347/LIV/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
l/ Projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu zmiany uchwały Sejmiku Województwa 
Świętokrzyskiego Nr XXVI/371/16 z dnia 26.09.2016r. w sprawie utworzenia Chęcińsko-
Kieleckiego Parku Krajobrazowego  - druk nr12 

          Przewodnicząca Rady poinformowała, iż przedmiotowy projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany większością głosów przez wszystkie Komisje Rady, a wskazując na 
brak zgłoszeń do dyskusji w tym temacie, zarządziła przeprowadzenie głosowania jawnego,         
w wyniku, którego analizowany projekt został przyjęty większością głosów (spośród 15 radnych 
uczestniczących w obradach                    i głosowaniu, „za” przyjęciem uchwały głosowało 14 
radnych, głosów przeciwnych nie było, a 1 radny – Pan Tomasz Dulny – wstrzymał się od głosu). 
Uchwała ta oznaczona Nr 348/LIV/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
ł/ Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących         w Chęcinach w Szkołę Podstawową im Jana Kochanowskiego 
w Chęcinach  - druk nr 13 

Przewodnicząca Rady, wskazując na brak zgłoszeń do dyskusji w tym temacie, 
poinformowała, że projekt w/w uchwały został pozytywnie zaopiniowany większością głosów przez 
wszystkie Komisje Rady, a następnie zarządziła przeprowadzenie głosowania jawnego w wyniku, 
którego analizowany projekt uchwały został przyjęty większością głosów (spośród 15 radnych 
uczestniczących w obradach                i głosowaniu, „za” przyjęciem uchwały głosowało 13 
radnych, głosów przeciwnych nie było, a 2 radnych – Pan Rafał Gajos i Pan Tomasz Żelichowski 
– wstrzymali się od głosu). Uchwała ta oznaczona Nr 349/LIV/17 stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
m/ Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących       w Wolicy w Szkołę Podstawową w Wolicy  - druk nr 14 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż przedmiotowy projekt uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany większością głosów przez wszystkie Komisje Rady, a wskazując na brak zgłoszeń 
do dyskusji w tym temacie, zarządziła przeprowadzenie głosowania jawnego, w wyniku, którego 



analizowany projekt został przyjęty większością głosów (spośród 15 radnych uczestniczących     
w obradach                    i głosowaniu, „za” przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, głosów 
przeciwnych nie było, a 2 radnych – Pan Rafał Gajos i Pan Tomasz Żelichowski – wstrzymali się 
od głosu). Uchwała ta oznaczona Nr 350/LIV/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
n/ Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej w Łukowej w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Łukowej – druk nr 
15 

Przewodnicząca Rady, wskazując na brak zgłoszeń do dyskusji w tym temacie, 
poinformowała, że projekt w/w uchwały został pozytywnie zaopiniowany większością głosów przez 
wszystkie Komisje Rady, a następnie zarządziła przeprowadzenie głosowania jawnego w wyniku, 
którego analizowany projekt uchwały został przyjęty większością głosów (spośród 15 radnych 
uczestniczących w obradach                i głosowaniu, „za” przyjęciem uchwały głosowało 13 
radnych, głosów przeciwnych nie było, a 2 radnych – Pan Rafał Gajos i Pan Tomasz Żelichowski 
– wstrzymali się od głosu). Uchwała ta oznaczona Nr 351/LIV/17 stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
o/ Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej w Tokarni w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Tokarni – druk nr 16 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż przedmiotowy projekt uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany większością głosów przez wszystkie Komisje Rady, a wskazując na brak zgłoszeń 
do dyskusji w tym temacie, zarządziła przeprowadzenie głosowania jawnego, w wyniku, którego 
analizowany projekt został przyjęty większością głosów (spośród 15 radnych uczestniczących     
w obradach                    i głosowaniu, „za” przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, głosów 
przeciwnych nie było, a 2 radnych – Pan Rafał Gajos i Pan Tomasz Żelichowski – wstrzymali się 
od głosu). Uchwała ta oznaczona Nr 352/LIV/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
p/ Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej im gen. Stanisława Skalskiego w Polichnie w ośmioletnią Szkołę 
Podstawową im gen. Stanisława Skalskiego w Polichnie – druk nr 17 

     Przewodnicząca Rady, wskazując na brak zgłoszeń do dyskusji w tym temacie, 
poinformowała, że projekt w/w uchwały został pozytywnie zaopiniowany większością głosów przez 
wszystkie Komisje Rady, a następnie zarządziła przeprowadzenie głosowania jawnego w wyniku, 
którego analizowany projekt uchwały został przyjęty większością głosów (spośród 15 radnych 
uczestniczących w obradach  i głosowaniu, „za” przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 
głosów przeciwnych nie było, a 2 radnych – Pan Rafał Gajos i Pan Tomasz Żelichowski – 
wstrzymali się od głosu). Uchwała ta oznaczona Nr 353/LIV/17 stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
q Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły  Podstawowej w Bolminie w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Bolminie – druk nr 
18 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż przedmiotowy projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany większością głosów przez wszystkie Komisje Rady, a wskazując na brak zgłoszeń 
do dyskusji w tym temacie, zarządziła przeprowadzenie głosowania jawnego, w wyniku, którego 
analizowany projekt został przyjęty większością głosów (spośród 15 radnych uczestniczących w 
obradach    i głosowaniu, „za” przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, głosów przeciwnych nie 
było, a 2 radnych – Pan Rafał Gajos i Pan Tomasz Żelichowski – wstrzymali się od głosu). 
Uchwała ta oznaczona Nr 354/LIV/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
r/ Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej w Starochęcinach w ośmioletnią Szkołę Podstawową                        
w Starochęcinach– druk nr 19 

Przewodnicząca Rady, wskazując na brak zgłoszeń do dyskusji w tym temacie, poinformowała, 
że projekt w/w uchwały został pozytywnie zaopiniowany większością głosów przez wszystkie 
Komisje Rady, a następnie zarządziła przeprowadzenie głosowania jawnego w wyniku, którego 
analizowany projekt uchwały został przyjęty większością głosów (spośród 15 radnych 
uczestniczących w obradach i głosowaniu, „za” przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, głosów 
przeciwnych nie było, a 2 radnych – Pan Rafał Gajos i Pan Tomasz Żelichowski – wstrzymali się 
od głosu). Uchwała ta oznaczona Nr 355/LIV/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu 
s/ Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność organu gminy  – druk nr 20 



Przewodnicząca Rady poinformowała, iż przedmiotowy projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany większością głosów przez wszystkie Komisje Rady, a wskazując na brak zgłoszeń 
do dyskusji w tym temacie, zarządziła przeprowadzenie głosowania jawnego, w wyniku, którego 
analizowany projekt został przyjęty większością głosów (spośród 15 radnych uczestniczących w 
obradach   i głosowaniu, „za” przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych nie 
było, a 1 radny Pan Jerzy Kubecki – wstrzymał się od głosu). Uchwała ta oznaczona 
Nr 356/LIV/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
ad. 5 
        Kolejną sprawą do analizy której przystąpiono zgodnie z przyjętym porządkiem obrad było 
rozpatrzenie wniosków w sprawie : 
1/ nie korzystania z prawa obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna, stanowiącej 

podstawę naliczenia stawki podatku leśnego na 2018 rok – druk nr 21 
2/  nie korzystania z prawa obniżenia średniej ceny skupu żyta stanowiącej podstawę 

naliczenia stawki podatku rolnego na 2018 rok  - druk nr 22 
         Radni, nie wnosząc uwag i zastrzeżeń do treści przedstawionych wniosków postanowili 
w wyniku zarządzonych i odrębnie przeprowadzonych głosowań jawnych, przyjąć wnioski (wniosek 
nr 1 większością głosów – spośród 15 radnych, „za” przyjęciem wniosku głosowało 10 radnych, 
głosów przeciwnych nie było, a 5 radnych wstrzymało się od głosu. Analogicznym stosunkiem 
głosów przyjęto w głosowaniu jawnym wniosek nr 2), akceptując tym samym: 
- odstąpienie od prawa obniżenia ceny sprzedaży drewna i przyjęcie dla celów naliczania 

podatku leśnego na 2018 rok ceny określonej w Komunikacie Prezesa GUS 
- odstąpienie od prawa obniżenia średniej ceny skupu żyta i przyjęcie dla celów naliczania 

podatku rolnego na 2018 rok ceny określonej w Komunikacie Prezesa GUS. 
 
ad. 6 
        Kolejnym dokumentem do analizy, którego przystąpili radni, zgodnie z porządkiem obrad była 
przedłożona przez Burmistrza GiM Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy 
Chęciny w roku szkolnym 2016/2017. (stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

     Zabierając w tym temacie głos Przewodnicząca Rady potwierdziła, iż przedłożona 
informacja  była przedmiotem analizy wszystkich stałych Komisji Rady, których członkowie nie 
wnosząc zasadniczych uwag i wniosków wydali opinię pozytywną. Wskazując zatem na brak 
zgłoszeń do dyskusji w tym temacie, Przewodnicząca Rady zarządziła przeprowadzenie 
głosowania jawnego, w wyniku którego przedłożona informacja została przyjęta do akceptacji 
większością głosów (spośród 14 radnych uczestniczących  w obradach  i głosowaniu, „za” 
przyjęciem głosowało 14 radnych, 1 radny – Pan Tomasz Dulny wstrzymał się od głosu ). 
 
ad. 7 

Przewodnicząca Rady zaprosiła zebranych do zgłaszania wniosków i zapytań.  
W tym temacie głos zabrali: (pełne treści wystąpień zawiera nagranie na płycie CD stanowiące 
załącznik do niniejszego protokołu) 
Radny Tomasz Szczepanik – wnioskował w sprawie konieczności podjęcia działań w sprawie 
walki ze smogiem na terenie miasta Chęciny 
Pani Danuta Pniewska – przewodnicząca Zarządu Osiedla Czerwona Góra – wnioskowała w 
sprawie: 
- konieczności niezwłocznego podjęcia prac dot. oświetlenia schodów oraz usunięcia starych 

słupów z terenu Osiedla Czerwona Góra 
- wydłużenia przynajmniej jednego dnia w tygodniu godzin pracy Urzędu (mieszkańcy mają 

problemy z odbiorem dowodów osobistych). 
          Przewodnicząca Danuta Pniewska zwróciła się ponadto z zapytaniem, kto będzie 

odpowiedzialny za odśnieżanie chodnika w terenie niezamieszkałym (leśnym) wzdłuż drogi od E-
7 w kierunku Szpitala. 

Radny Jarosław Idziak i sołtys msc. Bolmin – dziękując w imieniu uczniów, dyrekcji i 
mieszkańców za wykonany remont miejscowej Szkoły Podstawowej, wnioskowali w sprawie 
konieczności podjęcia interwencji w sprawie zamknięcia mostu na rzece Hutka oraz 
występujących dla mieszkańców trudności w korzystaniu z prywatnego transportu drogowego w 
dojeździe do Kielc, 



Radna Małgorzata Pniewska – podziękowała w imieniu mieszkańców ul. Małogoskiej za 
wybudowanie hydroforni, która zlikwidowała występujący od wielu lat problem z bieżącym 
korzystaniem z wody  

Radny Rafał Gajos – zwrócił się z prośbą o podjęcie ze strony Gminy interwencji w Starostwie 
Powiatowym i Zarządzie Powiatowym Dróg w Kielcach w sprawie braku udzielania odpowiedzi  
na składane przez mieszkańców wnioski dot. konieczności usunięci z pasu drogowego 
zagrażających bezpieczeństwu starych drzew oraz krzaków 

wracając się do Burmistrza GiM, poprosił o konkretne informacje na temat planowanych przez 
Gminę działań na Os. Sosnówka w ramach zaplanowanych  w tegorocznym budżecie gminy 
środków finansowych. 
Radna Edyta Jarząbek, radny Tomasz Żelichowski  – dziękowali w imieniu swoich 

mieszkańców za dostarczone kruszywo i wyrównanie nawierzchni dróg wymagających 
utwardzenia. Radny Tomasz Żelichowski wnioskował ponadto w sprawie potrzeby utwardzenia 
ciągu pieszego łączącego Starochęciny z Podzamczem 

Radny Michał Kwiatkowski – dziękując za wyrównanie kruszywem poboczy wzdłuż drogi gminnej             
z Korzecka w kierunku Chęcin, zwrócił uwagę na fakt, iż nawierzchnia tej drogi na skutek 
znaczącego aktualnie obciążenia wynikającego z prowadzonego remontu drogi wojewódzkiej 
ulega systematycznemu niszczeniu. Radny Kwiatkowski wnioskował ponadto w sprawie 
konieczności uzupełnienia wyrw w drodze na terenie tzw. Starego Korzecka oraz przycięci 
krzaków wzdłuż tej drogi 

Pani Marianna Pawłowska – sołtys msc. Radkowice – wnioskowała w sprawie potrzeby 
dowiezienia kruszyw na drogę gminną 

Pan Józef Plewiński – sołtys msc. Ostrów – wnioskował w sprawie konieczności przystąpienia 
do remontu terenu przy przystanku w centrum wsi; aktualnie występujące rozlewisko wody 
uniemożliwia wręcz korzystanie z tego terenu 

Radna Danuta Mochocka dziękując w imieniu mieszkańców za dostarczone kruszywo i 
wyrównanie nawierzchni drogi w Polichnie, wnioskowała w sprawie konieczności uzupełnienia 
kruszywem poboczy drogi Korzecko-Polichno 

Radny Waldemar Jach- zwrócił się z zapytaniem : kiedy w Chęcinach nastąpi realizacja ustawy 
dekomunizacyjnej dot. obligatoryjnej zmiany nazwy ulicy. 

 
ad. 8 
        Odpowiedzi na zgłoszone zapytania i wnioski udzielał Burmistrz GiM Pan Robert Jaworski 
odnosząc się w sposób szczegółowy do każdego z wniosków, udzielając jednocześnie 
szczegółowych wyjaśnień.  
 (pełna treść wystąpień zawarta jest na płycie CD stanowiącej załącznik do niniejszego protokołu) 
 
ad. 9 
           Przewodnicząca Rady potwierdzając wyczerpanie założonego porządku obrad i dziękując 
wszystkim zebranym za udział w posiedzeniu, zamknęła obrady  Rady Miejskiej. 
 
    Protokołowała:                                                                                     Przewodniczący obrad: 
 
   Teodozja Nowak                                                                                       Danuta Mochocka  
 
 
 

 


